



产品名称 Product Name	零件编号 Part Code	产品重量 (Kg) Weight(Kg)	适用玻璃厚度 Glass thickness	表面处理 Finish
方形入地式玻璃夹 Square floor-entry glass clip	LS-ASC	2.16Kg	8/10/12/13.52/15.04mm	镜面 / 拉丝 / 哑光黑 / 金色 / 白色 / 透明等 (可做防导电) Mirror/Satin/Matte black/Gold/White/Transparent, Etc.(Anti-conductive)



适用场景:

Applicable scenarios:

室外的玻璃栏杆、围墙、阳台护栏、游泳池护栏、楼梯扶手、花园护栏等

Outdoor glass railing, fence, balcony railing, pool fence, stair handrail, garden fence, etc.

产品优点:

Product advantages:

玻璃夹采用高强度不锈钢金属材料制成，具有耐腐蚀、耐磨损和耐用的特点。

The glass clip is made of high-strength stainless steel metal material, which has the characteristics of corrosion resistance, wear resistance, and durability.

该产品适用于混凝土地面、混凝土浇筑地面。

This product is suitable for concrete floors and poured concrete floors.

该款玻璃夹为重型玻璃夹，具有更强的承重能力，适用于需要高承重能力的环境，例如高层建筑和游泳池等场所。

This glass clip is a heavy-duty glass clip with stronger load-bearing capacity, suitable for environments that require high load-bearing capacity, such as high-rise buildings and swimming pools.